
ACTA DE LA 9ª ASSEMBLEA GENERAL ORDINARIA DEL CLUB DE GOLF I P&P 
PALAMOS. 
 

LLOC: Local Social Penya Barcelonista de Palamós. C/ Carmel, 8 –Palamós. 
 

Hora: 20 hores. 

 

Degudament convocada l'Assemblea, i d'acord amb els terminis marcats en els 

Estatuts, es reuneixen en ASSEMBLEA GENERAL ORDINARIA. 

 

Socis assistents:13 (José Ant. Goñi, Francesc Ferrer, Josep Mercader, Josep 

Soley, Manuel Pérez, Miquel Casagran, Juan Ros, Josep Mallorquí, Xavier 

Fàbregas, Josep Ma. Camós, Joaquin Cunillera i Juan Manuel Huerta.) 

El senyor President, obre la sessió, dona la benvinguda i agraeix la presència a 

tots els socis assistents. 

També dona les gràcies a la Penya Barcelonista, representada pel soci Jaume 

Serra per la seva col·laboració i poder celebrar aquesta Assemblea en el local 

social de la Penya. 

1. Punt de l'ordre del dia. Lectura i aprovació de l'acta anterior. 

Es considera que no cal la lectura de l'Acta, doncs aquesta està penjada a 

la Web i tots els socis en són coneixedors. 

Queda aprovada per part de tots els socis assistents. 

2. Punt de l'ordre del dia. Aprovació de la gestió i informe econòmic exercici 

anterior. 

Pren la paraula el tresorer, Manuel Pérez i explica i comenta les dades 

econòmiques. 

RESUM 2014-2015: 

INGRESSOS:    8.710.00€ 

REMANENT EXERCICI ANTERIOR: 954,13€ 

QUOTES ANTICIPADES:  -2.810,00€ 



DESPESES:     -6.649,00€ 

RESULTAT EXERCICI:   205.04€ 

RESERVES EXERCICI 2015/2016. 

RESULTAT 2014/2015....................205,04€ 

QUOTES ANTICIPADES.................2.810,00€ 

TOTAL........................................3.015,04€ 

Queda aprovada la gestió econòmica exercici anterior. 

A petició del soci Joaquim Cunillera, s'informa que aquest any 2015 hem 

tingut 15 baixes de socis, 9 altes i que actualment som 163 socis. 

3. Punt de l'odre del dia. Resum activitats temporada 2014/2015. 

Pren la paraula el vice-president Francesc Ferrer  i comenta les activitats 

realitzades. 

4. Punt de l'ordre del dia. Proposta activitats 2015/2016. 

El vice-president comenta totes les activitats previstes. 

En aquest punt s'obre un intercanvi d'opinions diverses sobre si els 

tornejos que fem han d'ésser obert o tancats. Es decideix comentar 

aquest tema a l'apartat de Precs i Preguntes. 

5. Punt de l'ordre del dia. Aprovació pressupost 2015/2016. 

Pren la paraula en Manel Pérez que exposa i detalla les dades del 

pressupost. 

Ingressos: 8.900.-€  Despeses:8.900.-€ 

Els assistents aproven el pressupost presentat. 

6. Punt de l'ordre del dia. Renuncia del president  i presentació de nou 

president d'acord amb els estatuts. 

Pren la paraula el secretari i exposa que el Club ha rebut la carta de 

renúncia al càrrec de President del Senyor Josep Mercader. 

Tot seguit pren la paraula en Josep Mercader i exposa els motius 

personals que li han fet prendre aquesta decisió. 



El secretari exposa que d'acord amb els Estatuts del Club, ha d'exercir 

les seves funcions el vice-president pel temps que resti de mandat al 

càrrec.  

El senyor Francesc Ferrer, vice-president accepta i l'Assemblea aprova la 

renúncia del senyor Mercader i que el senyor Francesc Ferrer assumeixi 

les funcions de president. 

L'Assemblea felicita i agraeixi al senyor Josep Mercader per la seva gestió 

al front del nostre Club des de la seva fundació, ara fa 9 anys i haver 

estat també un dels promotors de la idea de crear un Club de Golf a 

Palamós. 

7. Punt de l'ordre del dia. Precs i preguntes. 

Tornem al tema posposat en el punt 4art. Tornejos oberts o tancats. 

En Miquel Casagran, pren la paraula i considera que han d'ésser tancats i 

que els premis i regals han d'ésser pels socis. 

En Juan Manuel Huerta, manifesta que en una reunió de Junta es va 

proposar de fer-los oberts la nova temporada amb la finalitat de captar 

nous socis. 

Es posa de manifest que el fet de que siguin oberts no aporta nous socis, 

doncs hi ha moltes competicions i una gran dispersió de jugadors. 

En Josep Mallorquí, exposa que s'ha d'intentar que hi hagi més 

participació dels nostres socis en els tornejos, i que en aquests hi hagi 

més premis i més regals, que pot ésser un incentiu de més participació. 

Degut a la diversitat d'opinions a favor o en contra, es proposa fer una 

votació per decidir si fem els nostres tornejos OBERTS/TANCATS. 

Per majoria de l'Assemblea, es pren l'acord de fer els tornejos TANCATS. 

Sense més temes a tractar, s'aixeca la sessió a les 21.05h. 

Tot seguit s'ofereix un pica-pica a tots els assistents. 

El President en funcions     El Secretari 

Francesc Ferrer        Josep Soley 


